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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor projektového řízení a sportu 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 17.01.2024 

Zprávu předkládá: Ovčačík Pavel, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Holubová Markéta 

Zápis sportovní komise 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

zápis sportovní komise ze dne 4.12.2023. 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis jednání sportovní komise ze dne 

4.12.2023. 

 

 

 

 

Příloha č. 1: 07_Zápis_SK_4_12_2023 

 



 Číslo materiálu : 21/xx 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum:   4.12.2023                                                         RM 17.1.2024 

Přítomni: 

 

 

 

 

 

Host: RM 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

V. Šnajdr, J. Třískala, M. Husa, K. Ptáček, Š. Vrána, J. Hubalová, A. Salák, R. Hanuš, 

 

Zápis: M. Holubová 

P. Ovčačík – vedoucí odboru projektového řízení a sportu 

 

 

Kateřina Špalková - místostarostka, Josef Treml - radní 

 

 

F. Nedvěd 

 

T. Pilc 
 

 

Příští jednání: 9.1.2023 18,30 ve sportovní hale Klimeška 

 

1) Návrh usnesení pro RM:        

 

 RM města Kutná Hora  

 

 b e r e  n a  v ě d o m í  

 

I. zápis sportovní komise ze dne 4.12.2023 

 

Zodpovídá: Ing. Pavel Ovčačík 

 

 

             

   

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program jednání: 

 

1. Představení nového člena sportovní komise M. Husy 

2. Host za TJ Sokol Kutná Hora p. Šimůnková 

3. Představení konkrétních zásad kategorie ZDRAVÁ KUTNÁ HORA  

4. Hodnocení žádostí pro rozpočtovou položku ZDRAVÁ KUTNÁ HORA 

5. Hodnocení žádostí a následné rozdělení finančních prostředků na velké projekty  

6. Návrh na rozšíření sportovní komise  

7. Doporučení o umístění brzdných pásů před vchod sportovní haly Klimeška 

 

Představení nového člena sportovní komise M. Husy 

Sportovní komise byla seznámena s účastí nového člena sportovní komise Michala Husy.  

 

Host za TJ Sokol Kutná Hora p. Šimůnková 

Jako host se sportovní komise zúčastnila paní Šimůnková starostka TJ Sokol Kutná Hora, s dotazy na 

výpočet příspěvku na registrovanou mládež. Součástí žádosti o příspěvek na registrovanou mládež je 

formulář, kde se uvádí částky za pronájem. TJ Sokol Kutná Hora (vlastník nemovitostí) nemá co 

vykazovat, ačkoliv náklady na provoz budov má v mnohem vyšší režii. Paní Šimůnková obdržela 



informaci od předsedy sportovní komise p. Třískaly, že výpočet příspěvku pro nesoutěžní děti 

neovlivňuje výše pronájmů.  

 

Představení konkrétních zásad kategorie ZDRAVÁ KUTNÁ HORA  

Místostarostka paní Kateřina Špalková informovala o plánované nové rozpočtové položce pouze pro 

sport. Poskytla sportovní komisi bližší zásady kategorie ZDRAVÁ KUTNÁ HORA 

k připomínkování.  

 

Hodnocení žádostí pro rozpočtovou položku ZDRAVÁ KUTNÁ HORA 

Komise jednala o možných adeptech z kategorie Velkých projektů, které by mohla navrhnout do 

ZDRAVÉ KUTNÉ HORY.   

Navrženy pro podporu z rozpočtové položky ZDRAVÁ KUTNÁ HORA 2024 byly tyto projekty: 

03/V/SP/2024-002  TŠ Novákovi Kutná Hora z.s., navržená podpora 35 000 ,- Kč 

03/V/SP/2024-006  Olympia Spartan Training Kutná Hora z.s., navržená podpora 50 000 ,- Kč 

03/V/SP/2024-009  Club Deportivo Kutná Hora, spolek, navržená podpora 50 000 ,- Kč 

 

Z 8 přítomných členů hlasovalo pro navržené projekty všech 8 členů.  

 

Hodnocení žádostí a následné rozdělení finančních prostředků na velké projekty 

Velké projekty 

Hodnotící kritéria: 

1. Přínos pro město (40 bodů) 

2. Přiměřenost rozpočtu (50 bodů) 

3. Bonus pro žadatele (10 bodů)   

 

Rozdělení: 

velké projekty - rozpočet: 150 000,- Kč (100 tis. vyčleněno na malé projekty) 

Počet žádostí: 9 

Přehled rozdělení: viz Příloha č.1 

 

Na základě hodnotících kritérií sportovní komise rozhodla následovně a níže uvedené projekty 

budou navrženy radě města k vyřazení v samostatném materiálu: 

1- 03/V/SP/2024-005  Sportovní den mládeže v Kutné Hoře 5.ročník – projekt dupluje akce konané 
místními kluby, nezískal dostatečný počet bodů  

2- 03/V/SP/2024-008  Evropská liga ve volejbalu mužů a žen 2024 – žádá více než 50.000 Kč na projekt, 
finanční prostředky nelze poskytnout na podporu svazových turnajů, utkání a soutěží 
 

Vyřazené projekty a hlavní důvody vyřazení:  

Projekty, které získají méně než 61 bodů, budou vyřazeny. Vyřazeny budou též projekty, kde 

žadatel dosáhne méně než 20 bodů za kvalitu projektu (kritérium 1.) nebo dosáhne méně než 20 

bodů za rozpočet (kritérium 2.) 

 

Návrh na rozšíření sportovní komise 

Sportovní komise byla informována o návrhu na nového člena za TJ Sokol Kutná Hora pana Petra 

Kratochvíla. Sportovní komise nechce rozšiřovat svoje řady o další členy. Aktuální počet členů je 10 

a považuje ho za dostatečný. V případě, že někdo ze sportovní komise odstoupí nebo bude odvolán, 

bude osloven o účast v komisi nový žadatel.  

 

Doporučení o umístění brzdných pásů před vchod sportovní haly Klimeška 

Řešila se možnost úpravy okolí sportovní haly Klimeška. Padly návrhy na nové oplocení areálu. 

Sportovní komise žádá o umístění zpomalujících brzdných pásů na silnici před vchod do sportovní 



haly Klimeška. Toto opatření by mohlo pomoci ke zklidnění dopravy v okolí haly s ohledem na vyšší 

míru pohybu vozidel i chodců při konání sportovních akcí v hale i na zimním stadionu.  

 

 

Příští jednání sportovní komise: 

Příští jednání sportovní komise –  9.1.2024 v 18,30 ve sportovní hale Klimeška  

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

Zapsal: M. Holubová 

Elektronicky ověřil:  Jan Třískala 

Datum: 29.12.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha číslo: 1 
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